
مهرداد بذرپاش:
ورودمان به قراردادهای فوتبال

بنا  به  خواست مردم بود

رئی��س کل دیوان محاس��بات کش��ور از بررس��ی 
قرارداد ه��ای فوتب��ال توس��ط ای��ن دیوان خب��ر داد. 
مهرداد بذرپاش درباره نحوه ورود دیوان محاس��بات به 
قراردادهای نجومی فوتبال در شبکه خبر سیما گفت: 
از زمانی که به دیوان محاسبات آمدم یکی از مهم ترین 
درخواست های مردمی همین موضوع بود. اتفاقاتی در 
ورزش کش��ور می افتد که خیلی خوب است اما اخیرا 
اتفاق��ات تلخ��ی رخ داده که هم م��ردم و هم تیم ها را 
ناراحت کرده اس��ت؛ مانند اتفاقاتی که درباره سرمربی 
تیم ملی رخ داد و ضرر و زیانی که به کش��ور وارد شد 
یا اتفاقاتی که برای ۲ تیم پرطرفدار کشور، استقلال و 
پرس��پولیس رخ داده است که دچار چالش حقوقی با 
مربیان شان شدند و مرتب تهدید به محرومیت می شوند. 
او ادامه داد: این اتفاقات نش��ان می دهد هم تیم ملی، 
هم استقلال و هم پرسپولیس گرفتار این موارد هستند. 
مردم هم می گویند چه خبر است که با این تنگناهای 
ارزی و اقتصادی چنین قراردادهایی بسته می شود. بعد 
هم این مربیان می روند و شکایت می کنند و ضرر و زیان 
پرداخت می کنیم و تیم های مان هم محروم می شوند. 
مردم حق دارند ناراحت و نگران باشند. رئیس کل دیوان 
محاسبات تصریح کرد: به قراردادهایی که منعقد شده و 
این مشکلات را برای کشور ایجاد کرده، ورود می کنیم و 
ارزیابی دقیقی انجام خواهیم داد و با مسببان که کوتاهی 
کرده اند طبق قانون برخورد خواهد ش��د. از طرفی در 
فصل جدید که باشگاه ها درگیر انتخاب مربی و خرید 
بازیکن هستند نیز ورود جدی تری خواهیم کرد. بذرپاش 
ادامه داد: متأسفانه چارچوب مشخصی نداریم اما با توجه 
به دولتی بودن اس��تقلال و پرسپولیس می توانیم ورود 
کنیم. وظیفه نظارتی ما در دیوان محاس��بات، نظارت 
بر هر بخش��ی است که از بودجه دولتی کشور استفاده 
می کن��د. بر تیم هایی که به عنوان بنگاه های اقتصادی 
فعالیت دارند یا تیم های خودروس��ازی نیز با اهرم  های 
دیگری نظارت خواهیم ک��رد. وزارت ورزش و جوانان 
به عنوان نهادی حاکمیتی که مسؤول تنظیم مقررات 
در ای��ن حوزه اس��ت، باید ورود کن��د و ما هم حمایت 
می کنیم تا این چارچوب ها را به باش��گاه ها ابلاغ کند. 
شاید خیلی از باشگاه ها با روش های مختلف بگویند ما 
خصوصی هستیم و دولتی نیستیم اما روی تمام اینها 
نظارت داریم. رئیس کل دیوان محاس��بات خاطرنشان 
کرد: خواس��ته ما این است که وزارت ورزش و جوانان 
همت جدی  تری در چارچوب های ابلاغ ش��ده به خرج 
دهد. هر باشگاهی هر قراردادی می بندد و بعد از مدتی 
اتفاقاتی مشابه آنچه اخیرا شاهد هستیم، رخ می دهد و 
در فیفا محکوم می شویم اما متاسفانه کسی هم درباره 
این قراردادها پاسخگو نیست. غیر از ضرر و زیان مالی، 
ضرر و زیان روحی هم به مردم وارد می ش��ود، آن هم 
ب��ا این رقم های کلان. وزارت ورزش باید جدی تر ورود 
کند؛ اتفاقات اخیر بویژه درباره ۲ باش��گاه اس��تقلال و 
پرس��پولیس نش��ان داد این ورود جدی نیست. یعنی 
قراردادها به نحوی بس��ته ش��ده است که در نهایت ما 

محکوم شدیم. 

خبر

ورزشی

کیوسک

دیدار صمیمی بنا با دبیر و سوریان
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در فدراسیون کشتی حاضر شد و علاوه بر صرف ناهار در کنار دبیر و سوریان، درباره برنامه های آتی تیم 
 ملی نیز گفت وگو کرد. محمد بنا پس از حضور در فدراسیون کشتی و بازگشت مجدد به تیم  ملی کشتی فرنگی، قرار است بر اساس 
صحبت های مطرح شده در جلسه دیروز با علیرضا دبیر و حمید سوریان، رقابت های لیگ کشتی فرنگی را زیر نظر بگیرد.

ادامه از صفحه اول
طب��ری ام��ا 7 روز پس از 
حضور آیت الله سیدابراهیم رئیسی در جایگاه ریاست دستگاه قضا، 
برکنار و سپس دستگیر شد. دادگاه های علنی او نمایش اقتدار 
دادستانی در احقاق حق ملت و محاکمه یک فاسد در سطوح 
بالای دستگاه قضایی شد و همین ها انتظار را برای اشد مجازات 
او بالا برد. طبری اکنون علاوه بر مصادره اموال و انفصال دائم از 
خدمات دولتی و جریمه نقدی، به 31 سال حبس محکوم شده 
است که شاید بتوان گفت برای کسی در سن او، حکم حبس 

ابد را دارد اما در هر حال 31 سال حبس است. 
نکته اما این است که اتهامات بررسی شده برای اکبر طبری، 
مطابق آنچه در کیفرخواست او آمده، در 3 عنوان اتهامی اخذ 
رش��وه، پولش��ویی و جعل سند خلاصه شد. انگار که مثلا یک 
ش��هروند عادی جعل س��ند کرده باشد یا رشوه گرفته باشد یا 
پولشویی کرده باشد. در واقع  گویی شخصیت حقیقی طبری 
محاکمه شد و دادگاه به جایگاه حقوقی او به عنوان »مدیرکل 
امور مالی و معاون اجرایی قوه قضائیه« اعتنایی نداشت و تبعات 
ارتکاب چنین جرائمی توسط چنین مقامی را لحاظ نکرد. ضربه 

به حیثیت دستگاه قضایی، خدشه به اعتماد ملت، خیانت در 
امانت مسؤولیت سپرده شده به او، همه و همه می تواند عناوین 
اتهامی دیگری همچون اقدام علیه امنیت ملی را به کیفرخواست 
او اضافه کند. شاید ظاهر این سخنان غیرحقوقی به نظر برسد اما 
مگر نه آنکه گاه یک توئیت یا یادداشت رسانه ای بحق یا ناحق 
با همین عنوان اتهامی، نویسنده اش را راهی زندان می کند، پس 
سوال گزافی نیست اگر بپرسیم: آیا اقدامات طبری، با ضربه به 
اعتماد مردم به دستگاه قضایی که مأمن ملت از دست خلافکاران 
است، امنیت ملی را زیر سوال نبرد؟ و نکته مهم تر، تشکیل و 

رهبری شبکه ارتشا و فساد می تواند مطابق قانون ذیل عنوان 
اتهامی »افساد فی الارض« مورد بررسی قرار بگیرد؛ اتفاقی که 
درباره طبری نیفتاد. محافظه کاری های تزئین شده در پوشش 
حقوق و فقه را باید رها کرد و نباید گذاشت راهی ولو روزنه ای 
بهانه باز بماند، برای آنکه کسی دستگاه قضایی را متهم به اغماض 
در برابر برخورد با فساد درونی کند یا آنکه مقام عالی  رتبه یا میانی 
دیگری وسوسه تخلف و ارتشا و... به سرش بزند. طبری با هر ریال 
رشوه ای که گرفته و با هر کلام وعده تخلفی که داده، علیه امنیت 

ملی قدم برداشته و همین ها روی پنهان مانده جرائم او است.

جرائم مغفول طبری
دیدگاه میهمان

باربد بهراد: فوتبال یکی از دلخوشی های مهم مردم کشور است که 
نقش بسزایی در سرانه اوقات فراغت پاک و همچنین شاد بودن 
مردم ایفا می کند، از این رو وظیفه دولت است که به هر نحوی 
ب��ه اعتلای آن کمک کند. اما یک گزاره دوم دیگری هم در این 
مورد وجود دارد؛ دولت به این بهانه باید بی تفاوت کنار بنشیند 
و بگوی��د چون فوتبال برای مردم مهم اس��ت من هیچ دخالتی 
در کنترل قیمت ها نمی کنم؟ به واس��طه بالا رفتن قیمت ارز و 
بالا رفتن تورم، بازیکنان و مربیان فوتبال هم قیمت های شان را 
بالا بردند اما متاسفانه هیچ تناسبی بین افزایش قیمت این قشر 
با س��ایر صنوف دیده نمی ش��ود. آنچه امروز از قراردادها شنیده 
می ش��ود آنقدر حیرت آور است که بعضا صدای مدیران همین 
فوتبال هم درآمده اس��ت. وزارت ورزش به عنوان متولی اصلی 
ورزش در کش��ور و همچنین مالک حقیقی و حقوقی ۲ باشگاه 
بزرگ استقلال و پرسپولیس باید قبل تر از اینها در مساله افزایش 

قیمت ها دخالت می کرد. 
از سوی دیگر منهای چند تیم لیگ برتری مثل تراکتور، نساجی، 
شهر خودرو و ماشین سازی، همه تیم های لیگ برتری بدون استثنا 
برای دولت هستند. چه تیم های صنعتی سپاهان و ذوب آهن و چه 
تیم های نفتی مثل مسجد سلیمان و آبادان. پس بیراه نیست اگر 
عنوان کنیم این وظیفه دولت است که بر قیمت ها نظارت کند 
اما متاسفانه بازار دست دلال هاست و به همین دلیل شاهد رشد 
افسارگسیخته قیمت قراردادها بودیم. بازیکنی که فصل قبل در 
یکی از تیم های نفتی بازی می کرد و امسال به یکی از تیم های 
بزرگ پیوسته، قراردادش را توانسته بیش از 500 درصد افزایش 
دهد. در کدام قشر و کدام صنف چنین افزایش قیمتی داشتیم؟ 
بازیکنی که قراردادش به 700 میلیون تومان هم نمی رسید در 
شلوغ بازار فوتبال موفق شد برای ۲ سال 6 میلیارد تومان بگیرد. 
یعنی سالی 3 میلیارد تومان. نمونه برای مثال فراوان است. البته 
آپشن هایی هم وجود دارد که اگر آنها را هم حساب کنیم شاید 

افزایش به 700 درصد و بیشتر هم برسد.
مقصر کیست؟ ■

مدیری که به صورت مستقیم توس��ط وزیر ورزش یا وزرای 
دیگر دولت انتخاب می شود مهم ترین دغدغه اش حفظ صندلی و 
رضایت هیات مدیره و هواداران است. از این رو او هیچ نگرانی ای 
بابت افزایش قیمت ها ندارد. از سوی دیگر مگر تا به حال چندبار 
شده یک مدیر باشگاهی را پس از برکناری اش، نهادهای نظارتی 
احضار کنند و از او بپرس��ند چرا حاضر شدی برای بازیکنی که 
فصل قبل 500 میلیون تومان رقم قراردادش بود ناگهان ۲ میلیارد 

تومان بپردازی؟ مشکل دقیقا از همین خلاء به وجود می آید. 
مدیر هیچ نگرانی ای بابت رفتارش ندارد. او احساس می کند 
همین که اختلاس نمی کند، همین که پول باشگاه را در جیبش 
نمی گذارد یعنی پاکدست اس��ت و کارش را درست انجام داده. 
خروجی این تفکر باعث به وجود آمدن همین اوضاع می شود. اما 
حالا خوشبختانه دیوان محاسبات برای نخستین بار وارد کارزار شده 
است. وزارت ورزش باید پاسخ بدهد چرا در تیم های متبوعش ارقام 
عجیب و خارج از عرف برای جذب بازیکنان رد و بدل شده است؟ 
در همه تیم های جهان ش��اید حساب یکی دو ستاره با بقیه 

متفاوت باشد. یعنی آنها قیمت شان با سایرین تفاوت فاحشی دارد. 
اما آنچه امروز از مذاکره بازیکنان و مدیران به بیرون درز کرده است، 
نشان می دهد تقریبا همه بازیکنان جدید با ارقام بسیار درشت وارد 
شده اند. در مورد یکی از تیم های صنعتی که یکی از مربیان بزرگ 
ایرانی را جذب کرده رقم حیرت آور 15 میلیارد تومان برای یک 
فصل شنیده می شود. با ورود دیوان محاسبات خیلی از مسائل 
روشن می شود و اهالی فوتبال می فهمند که در آن اتاق های در 
بسته چه می گذرد. فوتبال ما محتاج نظارت نهادهای نظارتی و 
قضایی است و این کارها اگر زودتر از این انجام می شد شاید حالا 

شاهد این افزایش های عجیب و بی مبنا نبودیم. 
مشکل بزرگی به اسم دلالی ■

بیشتر اهالی فوتبال یکی از دلایل اصلی بالا رفتن قیمت ها را 
حضور پررنگ جریان دلالی می دانند. یک بار پیش از این در سال 
1387 نهاده��ای امنیتی و قضایی به صورت پررنگ وارد کارزار 
شدند و با دستگیری بسیاری از دلال ها موفق شدند تا چند سال 
جلوی بالا رفتن افسارگسیخته قیمت ها را بگیرند اما متاسفانه 
با تغییر دولت این مش��ی فراموش شد و حالا جریان دلالیسم 
فضا را برای جولان دادن مهیا می بیند. دیوان محاسبات با کمی 
جست وجو براحتی می تواند به نقش پررنگ جریان دلالی پی ببرد 
و با زدن سرشاخه های اصلی، کمک بزرگی به پاکسازی فوتبال 
کند. واقعیت این اس��ت که دلالیسم صرفا مقوله ای منحصر  به  
شماری از افراد نیست که در قالب مدیر برنامه های بازیکنان فعال 
هستند؛ بلکه دامنه آن فراتر از اینها رفته و عملا تمام فوتبال را 
در برگرفت��ه و رد پای آن در اکثر بخش های فوتبال ایران دیده 
می شود. این جریان به ارکان تصمیم ساز فوتبال مانند فدراسیون 
نیز رس��وخ و تمام این ورزش را درگیر خود کرده اس��ت. اکنون 
دلالیسم جریانی درهم تنیده متشکل از تصمیم سازان، مدیران، 
مربیان، بازیکنان و... است که موجب اتلاف منابع در این رشته 
ش��ده و آن را از درون دچار ضعف و فس��اد کرده و باعث ش��ده 
مسیر اصلاح و تغییر و تحول در فوتبال با موانعی جدی مواجه 

باشد. منطق حکم می کند که در یک نقل و انتقال فوتبالی، اول 
مسائل فنی و مربوط به فوتبال لحاظ شود و مورد توافق طرفین 
قرار بگیرد و بعد آنها سراغ توافقات مالی و سود اقتصادی حاصل 
از این قرارداد بروند اما این روزها در فوتبال ایران به دلیل وجود 
دلالان یا مدیرانی که پیشرفت فنی بازیکن برای شان کمترین 
اهمیت را دارد، این مناسبات اقتصادی است که تعیین می کند 
یک بازیکن فصل بعد را در کدام تیم یا کدام کشور بازی کند و 
شاید خود بازیکن هم نتواند کوچک ترین تاثیری روی سرنوشت 

خود بگذارد. این روزها مدیر برنامه های بازیکنان ترجیح می دهند 
با توجه به قیمت بالای یورو و دلار بازیکنان زیر نظر خود را برای 
ادامه فوتبال شان به لیگ های اروپایی بفرستند. آن هم نه لیگ های 
درجه یک این قاره که بازیکنان ایرانی شانس زیادی برای حضور در 
آن ندارند. آنها به لیگ های درجه ۲ و 3 اروپا مثل ترکیه، بلژیک و 
لهستان هم راضی هستند تا مثلا با یک بازیکن قراردادی در حد 
چن��د صد هزار دلار امضا کند؛ قراردادی که با توجه نرخ ارز در 

ایران قطعا سود هنگفتی برای دلالان خواهد داشت. 

 گزارشی درباره ورود دیوان محاسبات  به موضوع قراردادهای فوتبال

جایی برای دلال ها نیست

سه شنبه ۲5 شهریور 1399
وطن امروز     شماره 30۲4

مجید  جلالی در گفت و  گو با »وطن امروز« : 

وی واسطه ها کار کنند نهاد های نظارتی ر
امیر حاج رضایی در گفت و  گو با »وطن امروز« : 

نظارت باید ادامه دار  و مؤثر باشد

سعید آذری  در گفت و  گو با »وطن امروز« : 

نظارت باید موجب فرار واسطه ها شود

موضوع نقل و انتقالات و مبالغی که رد و بدل می شود هر 
ساله برای همه اهالی فوتبال از خود فوتبال جذاب تر می شود. 
رسانه ها روی موضوع انتقالات بسیار مانور می دهند و طبیعتا 
همین موضوع برای مردم هم مهم می شود و برای آنها اهمیت 
دارد که کدام بازیکن و مربی با چه قیمتی به کجا می روند. این 
پروسه روند مشابهی در طول ۲0 سال گذشته داشته است. 
یعنی ابتدا مبلغی توسط گروهی از واسطه ها با همکاری بخشی 
از رسانه ها به طور غیرواقعی اعلام می شود تا فضا برای کارهای 
بعدی آنها فراهم شود. در مرحله بعد که نقل و انتقالات شروع 
می ش��ود واسطه ها با بازیکنان وارد مذاکره می شوند و مبالغ 
غیرواقعی را اعلام می کنند. مدیران هم توسط زمینه سازی های 

قبلی آنها اول مرعوب و سپس تسلیم می شوند. 
البته اینطور نیست که همه مدیران تسلیم این واسطه ها 
شوند، بلکه مدیرانی که زیر فشار هواداران هستند تن به چنین 

درخواست های سنگینی می دهند. 
بنابراین به وجود آمدن چنین فضا و مبالغی یک 

پروسه مشخص داشته و توفانش هم ۴ تا 6 
هفته طول می کشد. بعد از این مدت که 

فشار کم شد، باشگاه های دیگر با بازیکنان 
متوسط با مبلغ کمتر قرارداد می بندند. 
ح��الا اینکه چ��را وزارت ورزش 
دخالت نمی کند خودش س��وال 
مهمی است؛ من می گویم برای 

این اس��ت که کار این نهاد نیس��ت. آنها تخصص لازم را 
ندارند و معیار قیمت گ��ذاری روی بازیکنان را نمی دانند. 
فضای فوتبال دست وزارت نیست، بلکه دست واسطه هاست. 
واسطه ها تقریبا همه کاره فوتبال ما هستند تا جایی که در 
انتخاب مربی تیم  ملی هم آنها همه کاره هستند. کاملا رد 
پای واسطه ها را در نقل و انتقالات فوتبال می بینیم که به 
نفع فوتبال ما نیست. از این رو باید نهادهای نظارتی مثل 
دیوان محاسبات و دیگر ارگان ها به این مساله ورود کنند 
تا کار را از دس��ت واسطه ها خارج کنند. همین که فضای 
دلالی از بین برود به خودی خود خیلی از کارها روی ریل 

متداول خودش قرار می گیرد. 
 از طرف دیگر بطن فوتبال روی فضای کاملا 
رقابتی بدون تولید اس��ت. یعنی شاید نزدیک 
به 10 بازیکن باشند که پیشنهاد سنگین از 
چند تیم دارند. مابقی بازیکنان قرارداد با مبلغ 
معقول تری با باشگاه ها می بندند. وقتی فوتبال ما 
بازیکن جدید تولید نمی کند، باشگاه ها هم 
دنبال بازیکنی می گردند که وجود ندارد 
و همین باعث می شود بین بازیکنان 

و باشگاه ها رقابت و دعوا پیش بیاید. 
با این وجود بای��د با نظارت های 
بیشتر فوتبال را از وجود بعضی عناصر 

اضافی پاک نگه داشت. 

به اعتقاد من کنترل اوضاع از دس��ت مس��ؤولان فوتبال 
خارج ش��ده و بازیکنان هم که می بینند نظارتی روی بستن 
قراردادهای آنها نیست کمی جری تر شده اند و دستمزدهای 
آنچنانی می خواهند. بعضی اوقات در یک مقایسه فنی میان 
دوره م��ا و دوره فعل��ی فکر می کنم اگ��ر در دوران ما چنین 
وضعیتی وجود داش��ت، دستمزد بازیکنان ما چقدر می شد؟ 
مصاحبه  اخیر فرشاد پیوس را خواندم که گفته بود اگر الان 
بازی می کردم، 17 میلیارد تومان دس��تمزدم بود. به نظر من 
او بیراه هم نگفته اس��ت. به هر حال باید مسؤولان فوتبال ما 
اس��تانداردهایی را در نظر بگیرند و در شرایط بد الان بتوانند 
دستمزد عادلانه به بازیکنان بدهند. وقتی نظارت نیست مدیر 

هم دلش برای بودجه بیت المال نمی سوزد و همچنان صفر 
اضافه روی قرارداد می گذارد. وقتی مدیران دلگرم این 
هستند که کسی بعدا از آنها درباره رقم قراردادها سوال 
و جواب نمی کند و تنها این نتایج اس��ت که مبنای 
حفظ صندلی شان می شود آن وقت در بستن قراردادها 
زیاده روی می کنند و همین بی توجهی باعث می شود در 
پرداخت دستمزدها به مشکل بخورند، البته قرار نیست 

این پول از جیب آنها پرداخت شود و مشکل 
از همین جا شروع می شود. به هر حال 

فوتبال ما شرایط مناسبی ندارد و هر 
روز مشکلی جدید به میان می آید 
که نشان دهنده نابسامانی فوتبال ما 

است. فوتبال بازی کرده ام و می دانم چقدر سخت است و باید 
از جوانی ات بگذری. بازیکنان دس��تمزد بگیرند و مبارک شان 
هم باشد اما گرانی قرارداد های آنها باید متناسب با گرانی حال 
حاضر کشور باشد. گرانی وجود دارد، همه هم می دانند اما نباید 
اینگونه باشد که ناگهان بازیکن قیمتش را 10برابر بالاتر ببرد اما 
متاسفانه در این فضا اینگونه شده است. این یعنی چشم انداز 
خوبی برای فوتبال ما دیده نمی شود. دستگاه های نظارتی هم 
گاهی اوقات ورود می کنند اما ادامه دار نخواهد بود و در واقع اثری 
از نتایج این ورودها هم دیده نمی شود. حالا که می شنوم قرار 
است دیوان محاسبات ورود کند استقبال می کنم اما می خواهم 
که این بار تا انتهای جریان حضور داشته باشند. پیش  از این 
اخباری برای ورود این نهادها به فوتبال می شنیدیم اما بعد 
از مدتی دیگر خبری نبود و جریان های مرموز و ناپیدا 
همچنان در فوتبال ما جولان می دادند. اگر قرار است 
این بار نظارتی به صورت واقعی انجام ش��ود خوب 
است ادامه دار باشد و نتیجه را هم به مردم بگویند. 
وقتی قرار است پول از بیت المال خرج شود آن وقت 
مردم حق دارند که بدانند این پول در کجا و به چه 
مبلغی هزینه شده است. وجود نظارت نهاد 
بالاتر باعث می شود بعضی جریان ها 
به خودشان بیایند و شاهد کمی 
آرام��ش در قیمت های عجیب 

فوتبال باشیم. 

همیشه اعتقاد دارم بازیکنان فوتبال باید حق و حقوق شان 
را بگیرند اما س��والی از مدیران دیگر تیم ها دارم: بازیکنی که 
سال گذشته در لیگ ما یک میلیارد حقوق گرفته چه پیشرفت 
خاص فنی و تکنیکی ای کرده که باید امسال  طلب 3 میلیاردی 
یا رقم های سنگین تر دیگر داشته باشد؟ این بازیکنان را می توان 
50 هزار دلار در مارکت بین المللی فروخت؟ اگر از روش های 
قیمت گذاری استاندارد اطلاعاتی ندارید، حداقل مشورت کنید. 
مدیرانی که تخصصی ندارند و با رانت در باش��گاه ها منصوب 
ش��ده اند در خواب به س��ر می برند و واسطه های فرصت طلب 
بازیکنان تحت قراردادشان را یک به یک به نان و نوایی می رسانند. 

این مدیران در کمال وقاحت فقط مسائل غیرتخصصی و سراسر 
نقض تحویل می دهند. آیا وقتش نرسیده کسانی که شما را روی 
صندلی مدیریت گذاشته اند، به جای ارائه گزارش های دروغ و 
پرونده سازی علیه خدمتگزاران واقعی فوتبال به این حقیقت پی 

ببرند که شما این کاره  نیستید؟
 شما صرفا بله قربان گو هستید. هواداران باید بدانند فوتبال 
ما به دست واسطه های فرصت طلبی افتاده که » بازیکن دزدی« 
می کنند. این ش��ما هواداران هستید که باز هم با احساس تان 
بازی می شود. همکاران من آب در آسیاب واسطه ها و دلالان 
می ریزند تا از این بازار آشفته نقل و انتقالات کلاهی برای خود 

بدوزند. همکاران من باید مقابل دلالانی که در باشگاه ها کمین 
کرده اند تا سرمایه های فوتبال ما را به تاراج ببرند، بایستند. 

پس باید از هر نوع نظارتی استقبال کرد. پیش از این متاسفانه 
هیچ نه��ادی نبوده که به صورت واقعی بخواهد کنترلی روی 
افزایش قیمت قراردادها داشته باشد اما حالا که صحبتش شده 
امیدوارم به صورت تمام قد در میدان حاضر شوند تا فلان مدیر 
دولتی که روی کار آمده نتواند برای حفظ پست خود بازار نقل 
و انتقالات فوتبال را خراب کند. قیمت ها به صورت عجیبی بالا 
رفته و دلیل اصلی اش را نبود نظارت درست و اصولی می دانم. 

پس لازم است نظارت به صورت کامل انجام شود. 

    هزینه کت وشلوار ۱۷ میلیونی از جیب باشگاه     
روز گذشته بود که یکی از خبرگزاری ها مدارکی را منتشر کرد که نشان می داد مدیرعامل سابق پرسپولیس چگونه از حساب 
باشگاه برای خودش کت و شلوار 17 میلیون تومانی سفارش داده است. ایسنا در این باره نوشت: در روزهایی که پرسپولیس بشدت 
دچار مشکل مالی بوده و حتی توان پرداخت قبوض خدمات باشگاه را نداشته است، محمدحسن انصاری فرد از فروشگاهی با برندهای 
معتبر، اقدام به خرید کت وشلوار و البسه شخصی کرده و در نهایت با دستور به ذی حساب، هزینه این خرید از حساب باشگاه پرداخت 
شده است. در یکی از این خریدها، انصاری فرد ۲ دست کت و شلوار، جوراب و یک عدد ژاکت می خرد که مجموع فاکتور آن، 9 میلیون 
و 19۶ هزار تومان می شود. البته در این فاکتور تخفیف یک میلیون و ۸39 هزار تومانی هم لحاظ شده است)!( اما نکته جالب تر ماجرا 
اینجاست که پول این فاکتور را رضا یلوه، معاون اقتصادی باشگاه از جیبش پرداخت می کند و او در ادامه با نوشتن یک نامه رسمی 
در سربرگ پرسپولیس خطاب به مدیرعامل، از او تقاضا می کند که این پول از محل باشگاه پرسپولیس به حسابش واریز شود. او 
حتی در این نامه شماره حساب خود را برای واریز پول قید می کند. انصاری فرد نیز با پاراف نامه، از ذی حساب باشگاه درخواست 
می کند که اقدام لازم برای پرداخت پول به حساب معاون اقتصادی انجام شود. در یک مورد دیگر نیز انصاری فرد برای خرید البسه 
شخصی این بار به یک فروشگاه با برند ایتالیایی سر می زند و پس از خرید، دستور می دهد مبالغ این خرید، از حساب پرسپولیس 
به حساب فروشگاه مذکور واریز شود. در این فاکتور مدیرعامل وقت پرسپولیس، 4 دست کت وشلوار و 3 پیراهن خریداری می کند 
که جمع فاکتور آن 9 میلیون و 77۸ هزار و 471 تومان می شود. مدیران مالی پرسپولیس هم مانند فاکتور قبلی، این مبلغ را هم 
به حساب فروشگاه مذکور واریز می کنند. البته ذی حساب سابق باشگاه پرسپولیس درباره پرداخت هزینه البسه مدیرعامل سابق 
این باشگاه توضیحاتی ارائه کرد. محمد پاشا اظهار کرد: بله! ما پرداخت این پول ها را به حساب یک شخص و یک فروشگاه تایید 
می کنیم اما نکته اینجاست که این پول ها پس از پرداخت جزو هزینه های باشگاه پرسپولیس محسوب نشده و به عنوان مساعده از 

حقوق آقای انصاری فرد که مدیرعامل وقت باشگاه بودند کسر شده است! 
این تنها یک نمونه خیلی کوچک از اتفاقاتی است که در یک باشگاه دولتی رخ می دهد. 

]  مارکا  [

رئال مادرید منتظر توست ام باپه

] کوریره  [

یک شماره 9 به من بدهید


